
 
 

Referat fra bestyrelsesmøde i Digelaget Ørnene den 24. april 2022 

Afbud: Michael 

Dagsorden: 

1. Forberedelse af generalforsamling 

Følgende punkter skal drøftes: 

- Input til mundtlig beretning 

- Dirigent og referent 

- Antal tilmeldte 

- Indkomne forslag 

- valg 

- Fremlæggelse på generalforsamlingen 

Referat: 

Input: Afviklet vores gæld. Ser lysere ud med økonomien, tinglysningen, samarbejdet 

med END om klipning af siderne m.m 

Dirigent: Bjarne spørges. Referent: Rikke spørges 

To tilmeldinger på nuværende tidspunkt. Der sendes en reminder ud. 

Der er ingen indkomne forslag 

Kristine fremlægger regnskab og budget. Resten til Susanne 

 

 

2. Status på regnskab 2022 

Referat: 

Kristine fremlagde forbruget indtil nu. 

Digelaget har afviklet sin gæld til grundejerforeningen på de 5000 kroner. Der er 

overensstemmelse mellem regnskab og de budgetterede udgifter. 

 

 

3. Tilbud på klipning af toppen og siderne 

Referat: 

Susanne gennemgik de tre indhentede tilbud og bestyrelsen besluttede sig at arbejde 

videre det det ene tilbud i sammenhæng med tilbuddet til grundejerforeningen. 



 
 

Egense Nord Digelag arbejder på et samlet tilbud til at få klippet siderne på diget for 

alle digerne i Egense samtidigt. Vi afventer udfaldet af dette i forhold til at få klippet 

vores sider. 

 

4. Budget 2023 

Referat: 

De forskellige udgiftsposter blev gennemgået. Der er store prisstigninger på alle om-

råder på grund af krigen. Budgettet videreføres til generalforsamlingen. 

 

 

5. Eventuelt 

Referat: 

Intet  

 


